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 08/2022המניין מן  פרוטוקול ישיבה

 ,תשפ"ב י"ט תמוז  שני,מן המניין, שהתקיימה ביום לא פרוטוקול ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה 

 , בחדר ישיבות המועצה, בנימינה.2022יולי  18

 ראש המועצה. -איתי ויסברג משתתפים:

 

שחר , אביב רגב, אלינור בראל, מנחם ברגב, אפרת מזרחי, שלום טרם חברי המועצה:

 .אביטל תבור ,לאור צדיק, ענבל איתן, 

 

 .סלמהשלומי  אהרון שיאחי,, ג'קלין בן עמי ,מעוז ינון נעדרו:

 

 צוות מקצועי:

 

 מנכ"לית -ניצן מחנאי גרמן 

 גזבר -אבישי יצחקי 

 מבקר -נג'יב מנצור 

 דוברות ופניות תושבים -אושרת נגר 
 

 יועץ משפטי -עו"ד אריאל פישר                         

 

 :על סדר היום

, 07-2022, מיוחדת 06-2022, לא מן המניין 05-2022פרוטוקולים: לא מן המניין אישור  .1

 .06-2022מן המניין 

 .11.7.22אישור פרוטוקול ועדת תמיכות מיום  .2

 על הטרדה מינית.אישור ויקה רובני , פקידת מחלקת גבייה, כאחראית ממונה  .3

 .חיה קוגןבמקום גלית אמסלם עדכון מורשת חתימה בבית ספר הנדיב:  .4

        

 

 

 בברכה,     

 איתי ויסברג       

 ראש המועצה       
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 ריכוז החלטות מליאת המועצה:

-06, לא מן המניין 05-2022מליאת המועצה מאשרת את פרוטוקולים: לא מן המניין  .1

 .06-2022, מן המניין 07-2022, מיוחדת 2022

 .11.7.22מליאת המועצה מאשרת את פרוטוקול ועדת תמיכות מיום  .2

מליאת המועצה מאשרת את ויקה רובני , פקידת מחלקת גבייה, כאחראית ממונה על  .3

 הטרדה מינית.

 מליאת המועצה מאשרת את עדכון מורשת חתימה בבית ספר הנדיב: גלית אמסלם .4

 ום חיה קוגן.במק
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 דיון והחלטות:

, מן 07-2022, מיוחדת 06-2022, לא מן המניין 05-2022אישור פרוטוקולים: לא מן המניין  .1
 .06-2022המניין 

 
 נשלחו פרוטוקולים, לא הגיעו הערות מכאן שהפרוטוקולים מאושרים. ניצן מחנאי גרמן:

 הצבעה: 

 9 -בעד 

  0 -נגד 

 0 -נמנע 

 
, לא מן המניין 05-2022מליאת המועצה מאשרת את פרוטוקולים: לא מן המניין  - 31החלטה מס' 

 .06-2022, מן המניין 07-2022, מיוחדת 06-2022
 
 

 .11.7.22אישור פרוטוקול ועדת תמיכות מיום  .2

תמיכות,  שלחנו לכם את הפרוטוקול . כמו שמפורט בפרוטוקול עצמו, היה נוהל ניצן מחנאי גרמן:

שראו לנכון לקבל  תהגישו עמותו דחיות. בפועל 2עשינו  , פרסמנו לפי מה שצריך

 את התמיכות, דנו בכל אחת מהן.

, כתובות, שאישרתם התמיכות הישירות שאושרו בועדה לפי התבחינים

 ., כולל כל מה שצריךמפורטות כולל החלוקה

 מה זה הרכב קבוע? שלום טרם:

יש תמיכה קבועה שאז מתחלק שווה בשווה  –יש בנוהל שלנו איך מתחלק הכסף  ניצן מחנאי:

 מס' חניכים או הכנסות. אחת יש קבוע ואחת לפי יחס הכנסות.יחסיות לפי ויש 

 ?ולא בתנועות נוער ספורטלמה חוגי סיירות קק"ל נכנס ב אביטל תבור:

 .והם עמותת ספורטהגישו תחת ספורט  איתי ויסברג:

 זה לשנה או לחודש? טרם:שלום 

 לשנה. ניצן מחנאי גרמן:

 הם לא מסתמכים על תמיכות לפעילות שלהם. אפרת מזרחי:

 אני הייתי נותן יותר, למתגלגלים ולחוגי סיירות. שלום טרם:

 להגדיל את סעיף התמיכות 2023תקציב מועצה מוזמנים ב ניצן מחנאי גרמן:

 זכתה בנתח בהכרח? בקשה ועמדה בנוהל כל עמותה שהגישה ענבל לאור צדיק:

 יש הגדרה בתבחינים כמה אפשר לתמוך. יש טווח אחוזים.כן.  ניצן מחנאי גרמן:

משם מאשרים את התבחינים, במהלך ראשון  – איך זה מתנהלרק שתכירי ענבל,  איתי ויסברג:

 כל מי שמגיש ועומד בתבחינים צריך לקבל.עדה המקצועית, והולך לו

 ענבל אעביר לך את התבחינים שאושרו שתראי מה היה. מחנאי גרמן:ניצן 

 שמעביריםלא הגיוני צריך להסתכל על החלוקה לקראת התקציב של שנה הבאה.  אביטל תבור:

 לספורט, שרואים את זה בסכומים זה נורא מגחך את זה.אחוז  5

 .וד, לא תקציב תפעולי או סבסכספיות ישירות זה תמיכות איתי ויסברג:
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 כהכנה לפעם הבאה.אומרת  אביטל תבור:

ת עקיפות שזה שימוש במתקנים פה מדובר על תמיכות כספיות בנוסף יש תמיכו ניצן מחנאי גרמן:

 שלנו ללא עלות.

אבל גם אז אמרנו שיהיה לנו איזה שווי ערך של השימוש שלהם במתקני  אביטל תבור:

 המועצה.

 .לגוף המבקש תמיכות עקיפות ישתמיכות מקבלת גם כמה ועדת ה איתי ויסברג:

 אשמח שנהיה חשופים לזה. גם לתמיכות העקיפות והישירות. אביטל תבור:

. זה ומאז אנחנו מיושרים 2019ב  אין שום בעיה. היתה שמאות על ערך התמיכות ניצן מחנאי גרמן:

 מידע פתוח ושקוף.

 הצבעה: 

 9 -בעד 

  0 -נגד 

 0 -נמנע 

 
 .11.7.22מליאת המועצה מאשרת את פרוטוקול ועדת תמיכות מיום  -  32 החלטה מס'

 
 

 אישור ויקה רובני , פקידת מחלקת גבייה, כאחראית ממונה על הטרדה מינית. .3

 עובדת מועצה שעברה מכרז כאחראית ממונה על הטרדה מינית. ניצן מחנאי גרמן:

 זה בתוספת כספית? אפרת מזרחי:

 לא , יתכן וישנה דרגה תוספת , אבל אני לא סגורה. :גרמןניצן מחנאי 

 כל הכבוד לה. אפרת מזרחי:

 הצבעה: 

 9 -בעד 

  0 -נגד 

 0 -נמנע 

 
מליאת המועצה מאשרת את ויקה רובני , פקידת מחלקת גבייה, כאחראית  -  33החלטה מס' 

 ממונה על הטרדה מינית.
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 הנדיב: גלית אמסלם במקום חיה קוגן.עדכון מורשת חתימה בבית ספר  .4

ביה"ס הנדיב החדשה, כמורשת מבקשים לאשר את גלית אמסלם, מנהלת  ניצן מחנאי גרמן:

 חתימה במקומה של חיה קוגן שמסיימת.

 הצבעה: 

 9 -בעד 

  0 -נגד 

 0 -נמנע 

 
מליאת המועצה מאשרת את עדכון מורשת חתימה בבית ספר הנדיב: גלית  - 34החלטה מס'  

 במקום חיה קוגן. אמסלם
 

 

 

 ,בזאת ננעלת ישיבת המליאה

 

 

 

 

                                     

 איתי ויסברג         ניצן גרמן מחנאי 

 ראש המועצה                                               מנכ"לית המועצה                                   


